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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2020/21:147 Fördröjd utbetalning av stödpengar till företag

Fler och fler företagare hör nu av sig angående de långa handläggningstiderna 
och de sena utbetalningarna av permitteringspengar från Tillväxtverket.

Pandemin har slagit hårt mot många företag, och den ekonomiska påfrestningen 
är stor. De stöd- och hjälppaket som är framtagna måste nu också snabbt och 
smidigt nå ut till företagen för att lindra problemen.

Det är inte svårt att förstå att belastningen på Tillväxtverket är stor, men detta 
borde man självklart ha kunnat förutse tidigt och vidtagit åtgärder mot. 

Det kan knappast vara rimligt att det ska ta flera månader att få ut pengarna från 
Tillväxtverket.  Krisen för många företag är redan stor, men den får inte bli 
större på grund av långa handläggningstider och sena utbetalningar. 

Så min fråga till finansminister Magdalena Andersson är:

 

Vilka åtgärder har ministern vidtagit eller ämnar ministern vidta för att snabba 
på handläggningen och utbetalningarna av permitteringspengarna till 
företagen?  

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-10-02
Besvaras senast
2020-10-14 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


